
Møteprotokoll

Utvalg: Formannskapet
Møtested: Teams
Dato: 03.05.2021
Tid: Kl. 16:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Jarle Nilsen AP
Svanhild I. Lyge Andersen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Rune Midtun FRP
Jan Birger Medhaug H
Ole Kristian Nilsen H
Randi Wisnæs H
Helge Thorheim KL
Alf Magne Grindhaug KRF
Tor Asle Grønningen SP
Odd Magne Brandt Hansen SV

Inhabile Sak Følgende varamedl.
møtte

Helge Thorheim 038/21 Per Magnus Mannes,
KL

Randi Wisnæs 038/21

Møtenotater:
Før møte i formannskapet ble det avholdt generalforsamling i Karmøy Kino AS.

I forkant av møtet ble det avholdt følgende orienteringer:
- Koronasituasjonen i Karmøy kommune ved smittevernlege Martin Eikrem.
- Rikssamlingsjubileet 2022 ved Trond Ole Hølland Paulsen, Rogaland Fylkeskommune

Formannskapet startet kl 16:50

Ordfører fremmet forslag om følgende medlemmer til å godkjenne protokollen sammen med
møteleder: Andersen (AP) og Hansen (SV). Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Innkallingen godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål.
Saklisten deretter godkjent

Møtet slutt ca. kl. 19:00.
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

034/21 Målform Stangaland skole  

035/21 Barneverntjenesten - tilstandsrapport  

036/21 Salg av eiendom i Kopervik gnr. 58 bnr. 530  

037/21 Planprogram kommunedelplan for kulturmiljø  

038/21 Restrukturering av Solstein AS, Aski AS og Haugaland Industri AS   

039/21 Samlesak for referatsaker  

040/21 Samlesak for spørsmål  
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034/21 Målform Stangaland skole 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

Vedtak som innstilling fra Karmøy ungdomsråd - 16.04.2021 - 011/21 

Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 21.04.2021 - 014/21 

Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

16.04.2021 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 011/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

21.04.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 014/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

03.05.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 034/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar at hovedmålform ved Stangaland skole er bokmål. 
 

 

 

 

035/21 Barneverntjenesten - tilstandsrapport 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 28.04.2021 - 010/21 

 
Tilstandsrapporten tas til orientering. 
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Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 27.04.2021 - 014/21 

 
 
Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

27.04.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Sak 14/21 ble behandlet før sak 12/21. 
Kommunalsjef Nora Olsen-Sund orienterte og svarte på spørsmål. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

RFM - 014/21 Vedtak: 

 
 
Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

28.04.2021 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 010/21 Vedtak: 

 
Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

03.05.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 035/21 Vedtak: 

 
Tilstandsrapporten tas til orientering. 
 
 
 

 

 

 

 

 



Side 5 av 12 

 

036/21 Salg av eiendom i Kopervik gnr. 58 bnr. 530 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Rådmannen gis fullmakt til å signere kjøpekontrakt for salg av eiendommen gnr. 58 bnr. 
530 i Karmøy kommune til Tan Eiendomsutvikling AS for en salgssum på kroner 632 200. I 
salgssummen inngår refusjon for utgifter til oppmåling og fradeling med kroner 48 669. 

 
2. Kroner 584 000 av salgssummen, hvor refusjon for oppmåling og fradeling er trukket ut, 

avsettes til opparbeidelse av nytt parkanlegg i Kopervik sentrum. Kroner 584 000 og kroner 
146 000 kroner i refusjonsberettiget merverdiavgift blir derfor overført til 
investeringsprosjekt P704 – Byutvikling. Nytt budsjett for P704 – Byutvikling økes fra kroner 
40 000 000 til kroner 40 730 000. 

 
3. Minnesmerket etter Asbjørn Sunde flyttes til nytt parkområdet, eller annet sted etter 

godkjennelse fra hovedutvalg Oppvekt og Kultur.  

 
4. For 2021 blir det gjort følgende endringer i budsjettskjema 2A (bevilgningsoversikt 

investering): 

Investeringer i varige driftsmidler blir økt med kroner 730 000. 
Kompensasjon for merverdiavgift blir økt med kroner 146 000. 
Salg av varige driftsmidler økes med kroner 584 000. 
 

5. For 2021 blir der gjort følgende endring i budsjettskjema 2B (investeringsprosjekter): 

Budsjett for P704 – Byutvikling blir økt med kroner 730 000. 
 

 
 

03.05.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt 
 

FSK - 036/21 Vedtak: 

 
1. Rådmannen gis fullmakt til å signere kjøpekontrakt for salg av eiendommen gnr. 58 bnr. 

530 i Karmøy kommune til Tan Eiendomsutvikling AS for en salgssum på kroner 632 200. I 
salgssummen inngår refusjon for utgifter til oppmåling og fradeling med kroner 48 669. 

 
2. Kroner 584 000 av salgssummen, hvor refusjon for oppmåling og fradeling er trukket ut, 

avsettes til opparbeidelse av nytt parkanlegg i Kopervik sentrum. Kroner 584 000 og kroner 
146 000 kroner i refusjonsberettiget merverdiavgift blir derfor overført til 
investeringsprosjekt P704 – Byutvikling. Nytt budsjett for P704 – Byutvikling økes fra kroner 
40 000 000 til kroner 40 730 000. 
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3. Minnesmerket etter Asbjørn Sunde flyttes til nytt parkområdet, eller annet sted etter 

godkjennelse fra hovedutvalg Oppvekt og Kultur.  

 
4. For 2021 blir det gjort følgende endringer i budsjettskjema 2A (bevilgningsoversikt 

investering): 

Investeringer i varige driftsmidler blir økt med kroner 730 000. 
Kompensasjon for merverdiavgift blir økt med kroner 146 000. 
Salg av varige driftsmidler økes med kroner 584 000. 
 

5. For 2021 blir der gjort følgende endring i budsjettskjema 2B (investeringsprosjekter): 

Budsjett for P704 – Byutvikling blir økt med kroner 730 000. 
 

 
 

 

 

037/21 Planprogram kommunedelplan for kulturmiljø 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
 
 

03.05.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 037/21 Vedtak: 

1. Formannskapet vedtar planprogram for kommunedelplan for kulturmiljø jf. Pbl 
§11-13 og kommunens delegasjonsreglement.  
 

1. Planprogrammet legges til grunn for utarbeiding av kommunedelplan for 
kulturmiljø.  

 
 

 

 

038/21 Restrukturering av Solstein AS, Aski AS og Haugaland 

Industri AS  
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å representere kommunen for å stifte 

nytt holdingselskap i forbindelse med restrukturering av Solstein AS til konsern med et 
holdingsselskap (morselskap) og underliggende datterselskaper. Nytt holdingsselskap skal 
stiftes med tinginnskudd hvor kommunens aksjer i Solstein AS, (org.nr.  960 529 820) 
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overdras til nytt holdingsselskap. 
2. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å representere kommunen for å stifte 

nytt holdingselskap i forbindelse med restrukturering av Aski AS til konsern med et 
holdingsselskap (morselskap) og underliggende datterselskaper. Nytt holdingsselskap skal 
stiftes med tinginnskudd hvor kommunens aksjer i Aski AS, (org.nr.  926 733 036) overdras 
til nytt holdingsselskap. 

3. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å representere kommunen for å stifte 
nytt holdingselskap i forbindelse med restrukturering av Haugaland Industri AS til konsern 
med et holdingsselskap (morselskap) og underliggende datterselskaper. Nytt 
holdingsselskap skal stiftes med tinginnskudd hvor kommunens aksjer i Haugaland Industri 
AS, (org.nr.  912 459 659) overdras til nytt holdingsselskap. 

4. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å avgjøre en hensiktsmessig fordeling av 
verdiene mellom underliggende selskaper i de tre nye holdingsselskapene, som i varetar 
kommunens økonomiske interesser og behov for tiltaksplasser, samt stemme for en slik 
fordeling i generalforsamlingene i de respektive selskapene. 

5. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å signere alle nødvendige dokumenter i 
forbindelse med restrukturering av Solstein AS, Aski AS og Haugaland Industri AS og 
stiftelsen av de tre nye holdingsselskapene med underliggende datterselskaper. 

6. Karmøy kommunestyre ber rådmannen løpende vurdere situasjonen, og om nødvendig  
gjøre tiltak for å sikre kommunens interesser i både selskapene og tiltaksområdet. 

7. Etter at selskapet har fått erfaring med ny konsernmodell, ber Karmøy kommunestyre 
rådmannen komme tilbake med forslag for en langsiktig modell for eierstruktur og 
eierstyring for de kommersielle områdene innenfor ny konsernstruktur for Solstein AS, Aski 
AS, og Haugaland Industri AS. 

8. Kostnader som eventuelt påløper til rådmannens arbeid med eierstyring og sikre 
kommunens interesser i restrukturering av de tre selskapene skal dekkes med inntil 
300.000 kroner, finansiert med midler inntekter fra havbruksfondet som er avsatt til 
næringsformål på kommunens disposisjonsfond. 

a. I driftsbudsjettet gjøres følgende endringer i budsjettskjema 1A, 
Bevilgningsoversikt drift: 

Bruk av disposisjonsfond (næringsformål) endres med -300 000 kroner (inndekning). 
Sum bevilgninger drift økes med 300 000 kroner (økt kostnad).  

b. I budsjettskjema 1B - Bevilgninger drift: 
Rammen for tjenesteområde 14 Næring økes med 300 000 kroner. 

 
 

      

03.05.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Thorheim (KL) er fast medlem i styret i ASKI AS, og direkte inhabil etter fvl. § 6 (1). 
Wisnæs (H) er fast medlem i styret i Solstein AS, og direkte inhabil etter fvl § 6 (1). 
Mannes (KL) tiltredte som vararepresentant for Thorheim (KL). 
 
10 representanter til stede. 
 
Hansen (SV) fremmet utsettelsesforslag.  
Nilsen (H) fremmet forslag om å behandle saken i dag. 
Nilsens (H) forslag om å behandle saken i dag fikk 9 stemmer mot 1 (1 SV). 
Saken ble tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Forslag fremsatt av Nilsen (H) fikk 9 stemmer mot 1 (1 SV). 
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Votering: 
Innstillingen ble vedtatt med 9 stemmer mot 1 (1 SV). 
 
Mannes (KL) fratrådte. Thorheim (KL) og Wisnæs (H) tiltrådte. 
 
11 representanter til stede før behandling av sak 39/21. 
 
 
 

FSK - 038/21 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å representere kommunen for å stifte 

nytt holdingselskap i forbindelse med restrukturering av Solstein AS til konsern med et 
holdingsselskap (morselskap) og underliggende datterselskaper. Nytt holdingsselskap skal 
stiftes med tinginnskudd hvor kommunens aksjer i Solstein AS, (org.nr.  960 529 820) 
overdras til nytt holdingsselskap. 

2. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å representere kommunen for å stifte 
nytt holdingselskap i forbindelse med restrukturering av Aski AS til konsern med et 
holdingsselskap (morselskap) og underliggende datterselskaper. Nytt holdingsselskap skal 
stiftes med tinginnskudd hvor kommunens aksjer i Aski AS, (org.nr.  926 733 036) overdras 
til nytt holdingsselskap. 

3. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å representere kommunen for å stifte 
nytt holdingselskap i forbindelse med restrukturering av Haugaland Industri AS til konsern 
med et holdingsselskap (morselskap) og underliggende datterselskaper. Nytt 
holdingsselskap skal stiftes med tinginnskudd hvor kommunens aksjer i Haugaland Industri 
AS, (org.nr.  912 459 659) overdras til nytt holdingsselskap. 

4. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å avgjøre en hensiktsmessig fordeling av 
verdiene mellom underliggende selskaper i de tre nye holdingsselskapene, som i varetar 
kommunens økonomiske interesser og behov for tiltaksplasser, samt stemme for en slik 
fordeling i generalforsamlingene i de respektive selskapene. 

5.Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å signere alle nødvendige 
dokumenter i forbindelse med restrukturering av Solstein AS, Aski AS og Haugaland 
Industri AS og stiftelsen av de tre nye holdingsselskapene med underliggende 
datterselskaper. 

6. Karmøy kommunestyre ber rådmannen løpende vurdere situasjonen, og om nødvendig  
gjøre tiltak for å sikre kommunens interesser i både selskapene og tiltaksområdet. 

7. Etter at selskapet har fått erfaring med ny konsernmodell, ber Karmøy kommunestyre 
rådmannen komme tilbake med forslag for en langsiktig modell for eierstruktur og 
eierstyring for de kommersielle områdene innenfor ny konsernstruktur for Solstein AS, Aski 
AS, og Haugaland Industri AS. 

8. Kostnader som eventuelt påløper til rådmannens arbeid med eierstyring og sikre 
kommunens interesser i restrukturering av de tre selskapene skal dekkes med inntil 
300.000 kroner, finansiert med midler inntekter fra havbruksfondet som er avsatt til 
næringsformål på kommunens disposisjonsfond. 

a. I driftsbudsjettet gjøres følgende endringer i budsjettskjema 1A, 
Bevilgningsoversikt drift: 

Bruk av disposisjonsfond (næringsformål) endres med -300 000 kroner (inndekning). 
Sum bevilgninger drift økes med 300 000 kroner (økt kostnad).  

b. I budsjettskjema 1B - Bevilgninger drift: 
Rammen for tjenesteområde 14 Næring økes med 300 000 kroner. 
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039/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

03.05.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

078/21 - 21/17876 - Regionalplan sjøareal havbruk - oppsummering frå møtet i politisk 
styringsgruppe 19. mars 2021 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
079/21 - 21/20869 - Forslag på samarbeidsavtale mellom Den norske filmfestivalen og kommunene 
på Haugalandet og Sunnhordaland 
Ordfører fremmet forslag om å ta saken opp til realitetsbehandling. 
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 
Ordfører fremmet forslag om å innvilge 30 000 kr fra formannskapets disposisjonspost til Den norske 
filmfestivalen 2021. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
080/21 - 21/13481 - Orientering om konsekvensutredning av miljøkrav for drosjenæringen 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
081/21 - 21/19415 - Skape - årsrapport 2020 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 
082/21 - 21/19410 - Høring - endringer i arveloven mv. (begrensninger i ansvaret for arvelaterens 
forpliktelser mv.) 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 
083/21 - 21/18852 - Høring - Forlengelse av midlertidige hjemler i helseberedskapsloven 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 
084/21 - 21/20870 - Høring - Forslag om å oppheve godkjenningsordningen for frittstående 
medisinske laboratorie- og røntgenvirksomheter og om fraværsgebyr for private laboratorie- og 
røntgenvirksomheter som har avtale med regionalt helseforetak 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 
085/21 - 21/20813 - Høring - Forslag til planprogram for ny samfunnsdel 2022-2034 
Administrasjonen utarbeider høringsuttalelse til saken. 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 
086/21 - 21/20888 - Høring av melding om kraft fra land til de planlagte oljefeltene NOA og Krafla 
Enstemmig tatt til etterretning. 
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FSK - 039/21 Vedtak: 

079/21 - 21/20869 - Forslag på samarbeidsavtale mellom Den norske filmfestivalen og kommunene 
på Haugalandet og Sunnhordaland 
Formannskapet innvilger 30 000 kr fra formannskapets disposisjonspost til Den norske filmfestivalen 
2021. 
 
085/21 - 21/20813 - Høring - Forslag til planprogram for ny samfunnsdel 2022-2034 
Administrasjonen utarbeider høringsuttalelse til saken. 
Høringssvaret legges på referatlisten til formannskapet og kommunestyret. 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
Øvrige referatsaker ble tatt til etterretning. 
 
 
 
 

 

 

040/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

03.05.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

      

1. Midtun (FRP) viste til notat sendt ut ifm fordeling av koronamidler, og stiller spørsmål til 
kriterier for tildeling av midler. 
 
Rådmannen viste til utsendt notat. 
Næringssjef Per Velde tilføyde: 
Det ble satt kriterier og prioriteringer med utgangspunkt i eksempelvis de bedriftene som ble pålagt 
å stenge ned, hadde uunngåelige faste kostnader, hadde permitteringskostnader i 1. kvartal, eller 
ekstraordinære smittetiltak, eller fikk ukurans eller måtte destruere varelager.. De som har 
hovedkontor i Haugesund, men har næring i Karmøy, har også blitt vurdert. I de tilfellene blir det 
samordnet med andre kommuner for å unngå dobbel tildeling.  
 
2. Hansen (SV) viste til møte i formannskapet 19.04.21 og vedtak om budsjettregulering i skolen. 
Ønsker status for saken. 
 
Ordfører svarte:  
Arbeidet er igangsatt, men på grunn av skrivefrist til neste møte i kommunestyret 10. mai, ble ikke 
saken ferdig til møtet i mai. Saken blir klar til kommunestyret i juni.  
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3. Thorheim (KL) viste til notat om Spanne Seniorlandsby.  
 
Spanne seniorlandsby: Viste til kostnader for infrastruktur, og lurte på om det var mulig å få et 
kostnadsoverslag over totale kostnader. 
 
Rådmannen svarte:  
Skjønnet foreligger og innen utgangen av 2021 vil kommunen begynne å arbeide med sak. Saken er 
planlagt å legge frem til våren 2022. 
 
 
4. Thorheim (KL) stilte spørsmål hvilken entrepriseform som er valg for sykehjem i Skudesnes. 
 
Ordfører bekreftet at det er avgjort at prosjektet blir en totalentreprise. 
 
 
5. Thorheim (KL) viste til notat om etterbruk av eiendom; det er ikke innhentet sum, eller lagt ut 
for salg. Stiller spørsmål om kommunen går offentlig ut for å legge eiendommen for salg.  
 
Kommunalsjef teknisk svarte: 
Kommunen legger ledige bygg ut for offentlig salg. 
 
 
5. Thorheim (KL) viste til ny Haugalandspakke og styringsmøtet til Haugalandspakken. 
 
Støtter opp om hva ordfører og varaordfører meddelte på styringsmøtet til Haugalandspakken, og 
viste til at dette var i samsvar med resultatet fra gruppeledermøtet.  
 
 
6. Grønningen (SP) viste til at avtalen om vaktordningen for dyr er sagt opp. Ønsker svar på om det 
tas initiativ til å få på plass en ny vaktordning. 
 
Rådmannen svarte: 
Saken er under arbeid. Sveio kommune er vertskap for avtalen, og det er gjennomført møte med 
Sveio og Haugesund. Karmøy commune samarbeider med de andre kommunene for å få på plass en 
ny avtale. 
 
 
7. Nilsen (H) viste til problemstillingen om Karmsund Havn og eierforhold ved salg av 
havneområder,og stiller spørsmål om habilitet. 
 
Rådmannen svarte: 
Det vil foretas en granskning av en ekstern advokat, og habilitetsspørsmålet blir derfor ikke relevant i 
det videre arbeidet. 
 
 
8. Brekke Jakobsen (AP) viste til sak FSK- 004/ 21 hvor det ble gjort vedtak om at det skulle 
innarbeides midler til dagsturhytteprosjektet i budsjett for 2022 og administrasjonen ble delegert 
ansvar for plassering og plan for drift. I den anledningen ønsker en informasjon om hvor langt en er 
kommet i forslag til plassering og plan for gjennomføring og drift 
 
Rådmannen svarte: 
Rådmannen har ingen detaljer i saken per i dag. Dette blir svart ut i kommende møte i 
formannskapet, 31. mai. 
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9. Thorheim (KL) viste til sak om forlengelse av aldersgrense ved avtale for leger og 
fysioterapauter, og det at denne saken har vært forsøkt fremmet av Karmøylista i flere utvalg. 
Saken ble tatt opp i hovedutvalg Administrasjon av møteleder, og det ble bedt om sak til behandling. 
Viser til forskjeller og effekt dersom temaer behandles ulikt avhengig av hvilket parti som fremmer 
forslag, og hvilket utvalg det fremmes i. 
 
Ordfører svarte: 
Folkevalgte, administrasjonen og de som er politisk interesserte er kjent med at forslaget er initiert 
av Karmøylista, både gjennom møter og media. I politiske utvalg er det forskjell på å formelt fremme 
et forslag, stille et spørsmål eller delta i debatten. Forslag bør være klare og tydelige, og sendes inn 
skriftlig. Thorheim (KL) har tatt opp denne saken i tidligere møter, og har arbeidet med saken over 
noe tid.  
 
Saksbehandlingsreglementet og delegeringsreglementet viser at en sak skal tas opp i det organet 
som har vedtaksmyndigheten, og på laves mulig nivå. Spørsmål om ansettelse og hjemler må via 
hovedutvalg administrasjon, før den behandles i overordnede organ. 
 
 
10. Grønningen (SP) viste til avisoppslag om Karmsund Havn og salg av havneområder. 
Ordfører svarte: 
Saken som gjelder Karmsund Havn er tatt opp i ulike politiske fora. Karmøy kommune har svart opp 
kommunens syn på saken og faktum, og Karmsund Havn har gjort tilsvarende. Karmsund Havn mener 
å ha eierskap til havneområdene, og historisk sett har eiendommene vært eid av ulike havnevesener. 
Midlene til Karmsund Havn og Karmøy kommune er separate. Administrasjonen har i samhold med 
Karmsund Havn innhentet en ekstern aktør for å gjennomgå eierforholdene. Rapporten vil være 
grunnlag for kontroll- og kvalitetsutvalgets behandling av saken. 
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